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Protokół nr 8/2023 

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego 

w dniu 5 lipca 2023 roku 

 

WAK.0012.3.8.2023 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji odbyło się w Starostwie Powiatowym w Legionowie. 

Przewodniczący komisji Pan Piotr Choroś otworzył posiedzenie, witając członków komisji 

i obecnych gości. Lista obecności Radnych i Gości na posiedzeniu stanowi załącznik Nr 1 
i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Bezpieczeństwo na drogach powiatowych. Bezpieczne przejścia dla pieszych, 

skrzyżowania, ronda, ograniczenia prędkości, znaki poziome oraz pionowe i inne 

zagrożenia. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący komisji przystąpił do głosowania w sprawie przyjęcia zaproponowanego 

porządku obrad: 

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

 

Przewodniczący komisji przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

  

 

 

3. Bezpieczeństwo na drogach powiatowych. Bezpieczne przejścia dla pieszych, 

skrzyżowania, ronda, ograniczenia prędkości, znaki poziome oraz pionowe      

i inne zagrożenia. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Głównego Specjalisty w Wydziale 
Utrzymania i Zarządzania Drogami o omówienie tematu. 

Pan Mateusz Mrozowski przedstawił prezentację na temat bezpieczeństwa na drogach 
powiatowych – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący komisji podziękował za wprowadzenie do tematu i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Mirosław Kado zapytał, kiedy sporządzany jest harmonogram robót, w przypadku 

przeprowadzania przetargu na remont drogi powiatowej?  
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Pan Paweł Zając powiedział, że harmonogram opracowywany jest przez wykonawcę po 

podpisaniu umowy. 

 

Pan Mirosław Kado powiedział, że jego pytanie dotyczy inwestycji, która jest prowadzona 

w Komornicy. Zapytał, czy wszystko przebiega zgodnie z harmonogramem i czy jest 

możliwość jego modyfikacji na rzecz szybszego położenia nakładki asfaltowej? 

 

Pan Paweł Zając powiedział, że jeżeli chodzi o drogę Nr 1822, to według harmonogramu 

na dzień dzisiejszy jest ok 2 tygodni opóźnienia. Dodał, że nie jest to opóźnienie, które 

powodowałoby opóźnienie terminu wykonania umowy w odniesieniu do całej inwestycji.      

 

Pan Paweł Zając powiedział, że chciałby jeszcze powiedzieć o dokumentacjach 

projektowych, które są przygotowywane: 

 

1) rondo na skrzyżowaniu ulic: Mickiewicza i Jagiellońskiej w Legionowie; 

2) rondo na skrzyżowaniu ulic: Suwalnej i Nowodworskiej w Łajskach; powiat nie jest 

inwestorem, ale uczestniczy w projektowaniu; 

3) rondo na skrzyżowaniu ulic: Strużańskiej i Przyszłość w Stanisławowie Pierwszym; 

4) projektowanie kolejnych odcinków dróg: Nr 1820, Nr 1802, Nr 1809, Nr 1816. 

 

Następnie Pan Paweł Zając przedstawił statystyki dotyczące śmiertelnych wypadków 

drogowych. Powiedział, że na drogach powiatowych w latach 2018 – 2022 były dwa takie 

wypadki. Dodał, że obydwa na drodze Nr 1809. Natomiast na wszystkich drogach w 

powiecie zginęło w latach: 

1) 2018 – 3 osoby; 

2) 2019 – 4 osoby; 

3) 2020 – 5 osób; 

4) 2021 – 13 osób; 

5) 2022 – 7 osób. 

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. Protokół nr 7/2023 z posiedzenia Komisji 

Porządku Publicznego w dniu 21 czerwca 2023 r. został przyjęty następującym podziałem 

głosów:  

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

         

 

 

5. Wolne wnioski. 

 

Pan Piotr Choroś powiedział, że od 1 lipca br. został zniesiony stan zagrożenia 

epidemicznego i zgodnie z opinią prawną nie można uczestniczyć w posiedzeniach komisji 

w trybie zdalnym.  

 

 

 



 

3 

 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Pan Piotr Choroś.  

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Porządku Publicznego 

        

        Piotr Choroś 

 
Protokół sporządziła Agata Szraga 


